
Årsmelding Eresfjord Bygdelag 
For perioden 14. januar 2022 – 18. juni 2024 

 

Eresfjord Bygdelag har hatt ujevn aktivitet over flere år, og det ble ikke gjennomført årsmøte i 
2023. Årsmeldingen for 2024 oppsummerer aktiviteten for 2022 – til juni 2024. 

Styret 

Eresfjord Bygdelags styre valgt av årsmøtet 14. januar 2022, besto av følgende personer: 

• Lasse Kristiansen (Leder) 
• Per Even Opsal (kasserer) 
• Tone Kvamsås 
• Trym Kjøs 
• Tore Rød 

Innledning (fra vedtektene) 

Eresfjord Bygdelag (tidligere Eresfjord Grendalag) har til oppgave å fremje og leide utviklinga i 
bygda til beste for dei som bur der, og skal bu der i framtida. Laget representerer i bygda utover, 
og styret må syte for at laget blir kjent og akseptert. 

Styremøter 

Eresfjord Bygdelag har hatt sporadiske møter i perioden, der enkeltsaker og aktiviteten har vært 
gjennomført i felles dialog via e-post og meldinger. 

Aktiviteter og saker for Eresfjord Bygdelag i perioden 

• Fellesmøte med Vistdal Bygdelag etter invitasjon. Spørsmål om separasjon av Indre 
Nesset fra nye Molde Kommune. En sak som ikke ble fulgt opp videre. 
 

• Innsamling til Ukrainske flyktninger som Bygdelaget tok initiativ til på Spleis. Det ble 
samlet inn 22900 kroner. Pengene ble overført til flere Ukrainere som kom til Eresfjorden, 
som fikk bistand til ulike formål i tett samarbeid med Stig-Arild Arvesen i perioden 2022-
2023. Etter flyktningene forlot Eresfjorden ble en restsum pålydende 2900 overført til 
Flyktninghjelpen øremerket for å hjelpe Ukrainske flyktninger. 
 

• Høringssvar til ny Skolebruksplan  
 

• Nominasjon av kandidater til Miljøfondet i Molde kommune. 
 

• Muligheter for offentlig ladestasjon av el-biler. Har vært diskusjoner med Coop, men så 
langt ingen progresjon i saken. 
 

• Kommunevalg og spørsmål om oppfordring til å stemme på representanter fra bygda fra 
ulike partier. 
 



• Hvordan skaffe boliger for å dekke interessen for å bo og virke i Eresfjorden? Kan bygda 
tilrettelegge bedre for de som ønsker å bo her. Et spørsmål som bygdelaget har diskutert, 
som ikke er konkludert. 

 

Økonomi 

Eresfjord Bygdelag har penger på bankkonto, og har ingen faste løpende kostnader.  

 

Regnskap 

Regnskapet samt balanse fremlegges på årsmøtet. 

 

Saker som har kommet inn til årsmøtet 

• Sykkelprosjektet i Eresfjord. Hvem skal drive arbeidet videre? Bygdelaget er peika på som 
kandidat. 

• Spørsmål om Bygdelaget kan kjøpe inn elsykler til utleie for Husfliden. 
• Spørsmål om det er på tide å revidere vedtektene til Eresfjord Bygdelag. Det må vedtas i 

forbindelse med årsmøtet, eller ekstraordinært årsmøte. 

 

På vegne av Eresfjord Bygdelag 

Lasse Kristiansen 

 


